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Opwaardering en vragen m.b.t. Instemming Bod 3.0 Provinciale Regietafel Migratie en Integratie Provincie 
Utrecht 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
GroenLinks 1 Mooi om te lezen dat gemeenten het 

Kansenmakersteam steeds beter te vinden, 
waardoor ook het aantal te ondersteunen 
projecten groeit. Het Kansenmakersteam 
ondersteunt bijvoorbeeld via locatie-scans 
en het optimaliseren van businesscases, 
waardoor de haalbaarheid kansrijker wordt.  
 
Om wat voor businesscases gaat het 
precies? 

Dit betreffen veelal businesscases voor 
flexwoonprojecten voor gemengde 
doelgroepen zoals statushouders, 
vluchtelingen, studenten, starters en andere 
spoedzoekers. Het Kansenmakerteam 
stimuleert gemeenten om projecten met 
gemend wonen te realiseren om zo de 
wooncrisis in de brede zin aan te pakken en 
tegelijkertijd de integratie van vluchtelingen 
en statushouders te optimaliseren.   

 2 In de brief van het Utrechtse bod 3.0 staat 
dat gemeenten steeds vaker ondersteuning 
zoeken bij de sociale agenda en dat de 
provincie gemeenten hierbij wil 
ondersteunen. 
 
Wat zijn belangrijke aspecten voor een 
goede integratie van nieuwkomers en welke 
rol kan de provincie hierbij vervullen? 

In 2022 hebben we een enorme en 
versnelde instroom gezien van zowel 
asielzoekers als statushouders als 
Oekraïense ontheemden in de gemeenten. 
Gezien de productie-opgave voor 2023 zal 
dit nog verder toenemen. Dat leidt, naast 
vraagstukken over locaties, ook tot tal van 
vraagstukken op sociale aspecten: is er 
voldoende geschikt onderwijs beschikbaar? 
Is de (publieke, geestelijke, huisarts) 
gezondheidszorg voldoende op orde? Is er 
voldoende vervoer? Kunnen lokale 
vluchtelingenorganisaties voldoende 
professionele en vrijwillige medewerkers 
vinden voor de maatschappelijke 
begeleiding? Hoe kunnen we zo matchen 
dat de lokale arbeidsmarkt ook geholpen 
wordt. Waar zijn (nieuwe) 
subsidiemogelijkheden voor? Zomaar een 
greep van vraagstukken waar gemeenten 
met de verhoogde instroom mee 
geconfronteerd worden en welke van groot 
belang zijn voor een goede integratie. Het 
Kansenmakerteam wil daarom in 2023 1 fte 
opnemen als kansenmaker sociaal, die 
gemeenten op deze vraagstukken kan 
ondersteunen. Daarnaast stuurt het team 
zoals in voorgaande vraag aangegeven ook 
aan op vormen van gemengd wonen. Ten 
slotte vormen wij de schakel naar het Rijk 
voor de agendering van eventuele 
knelpunten. 

JA21/BVNL 
Opwaardering 

3 Graag wil ik, samen met BVNL, agendapunt 
13 opwaarderen en bespreken in de BEM 
van volgende week.  
 
In de brief wordt het bod 3.0 neergezet met 
een uitgebreide toelichting over al het geld 
dat hiervoor gevraagd wordt. Graag willen 
we in gesprek met de commissaris of dat 
geld inmiddels is toegezegd? 

 

 4 En als het geld niet wordt toegezegd of het 
kansenmakersteam dan stopt? 

 

 5 En waar gaat dat geld precies voor gebruikt 
worden? 
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 6 We hebben toch een COA dat dat soort 
zaken mag regelen en betalen? 

 

 7 Verder heeft de commissaris uitgebreid 
verteld in zijn nieuwjaarspeech over het 
tekort aan woningen dat er is in Utrecht voor 
starters. Is hij eens dat elke woning die naar 
een statushouder gaat zorgt voor een starter 
die nog langer moet wachten voordat deze 
een fatsoenlijke woning krijgt? 

 

 


